
                     
 

 

MOTIE “Wachten met de wachtlijsten” 
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 26 november 2020,  
 

• Constaterende dat:  
• Het College in de informatienota Stand van zaken en vervolg op Moderniseren 

Parkeren zelf ook stelt dat “Toezegging is dat vergunningenplafonds (en daarop 
volgend wachtlijsten) pas ingesteld worden als alle maatregelen uit moderniseren 
parkeren zijn uitgevoerd.” 

• Dat tevens het College stelt in de informatienota dat “Aangezien het grootste 
gedeelte van de maatregelen zijn uitgevoerd zal het college separaat een voorstel 
voor wachtlijsten voorleggen aan de gemeenteraad.” 

• Het grootste gedeelte hebben uitgevoerd, niet hetzelfde is als alle maatregelen 
uitgevoerd. 
 

• Overwegende dat:  
• Tijdens het vaststellen van de Maatregelen Moderniseren Parkeren BBVnr: 

2016/502227 er expliciet nog in het stuk is toegevoegd door toedoen van de 
gemeenteraad, dat “De wachtlijsten worden pas ingevuld als na invoering van de 
overige maatregelen blijkt dat meer dan 90 procent van de beschikbare 
parkeerruimte wordt gebruikt door vergunninghouders.  

• Er op dit moment nog niet wordt voldaan aan de expliciete voorwaarde om te mogen 
beginnen met het invoeren van wachtlijsten. 

 
Draagt het college op om, zoals afgesproken, maatregel 14 met de daaraan gestelde voorwaarden, 
uit te voeren zoals de raad daar mee heeft ingestemd en dus eerst de overige maatregelen uit zal 
voeren, voordat er een voorstel wordt opgesteld over het invoeren van wachtlijsten. 
 
En gaat over tot de orde van de dag.  
 
 
Jeroen Boer 
VVD Haarlem 

 


